

TEL : (216) 70 102 100  
(216) 71 115 800  
(216) 71 848 000  
FAX : (216) 71 783 621  
AFS : DTTCYNYX  
Web Site : [www.oaca.nat.tn](http://www.oaca.nat.tn)  
E-mail: [tunisia-ais@oaca.nat.tn](mailto:tunisia-ais@oaca.nat.tn)



SERVICE D'INFORMATION AERONAUTIQUE  
CENTRE DE LA NAVIGATION AERIEENNE  
AEROPORT INTERNATIONAL DE TUNIS-CARTHAGE  
1080 TUNIS CEDEX

A 16/20

23 DEC

**Obligation de présenter un test RT-PCR pour les passagers arrivant à bord des vols charter  
à partir du 1<sup>er</sup> janvier 2021/  
Obligation to present an RT-PCR test for passengers arriving on board of charter flights  
from January 1<sup>st</sup> 2021**

Les passagers arrivant à la Tunisie à bord des vols charters sont exemptés du test RT-PCR à l'arrivée à la Tunisie, et ce jusqu'au 31 Décembre 2020.

À partir du 1<sup>er</sup> janvier 2021, les passagers arrivant à la Tunisie à bord des vols charters doivent présenter un certificat de test RT-PCR négatif dont la date de résultat ne dépasse pas 72 heures à l'enregistrement à l'aéroport de départ vers la Tunisie.

Passengers arriving to Tunisia on charter flights are exempt from the RT-PCR test on arrival in Tunisia, until December 31<sup>st</sup>, 2020.

From January 1<sup>st</sup>, 2021, passengers arriving to Tunisia on charter flights must present a negative RT-PCR test certificate which the result date does not exceed 72 hours at the check-in at the departure airport to the Tunisia.

Cette AIC comporte 01 page/ This AIC includes 01 page

**FIN/END**